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YÖK Başkanı Yekta Saraç, CNN TÜRK'e konuk oldu. Sınav sistemine ilişkin çok önemli açıklamalarda bulundu

Yekta Saraç, "Bu yıl soru sayısında, sürede ve baraj puanlarında bir değişiklik olmayacak" dedi.Saraç'ın açıklamalarından satır başları şöyle;Yeni sistem

arayışı gündemimizde yok. Bazı alanlarda kontenjanlar azalacak. Bu yıl soru sayısında, baraj puanında ve sürede değişiklik olmayacak. Öğretmenlikte 2

alan dışında azalacak.
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